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Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten
Dato: 04-12-24 Tid: 18:14:16

Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer 
hinanden og byder velkommen til nye. 

Referent: Crisser
Ordstyrer: Alex

Tilstede: Alex, Esben, C, Zach, Anders, Erlend, Shermet, Jon, Sif, Tore, Erik, Martin, 
Hans, Johan, Poul, Niels, Åse, Thor.

Dagsorden:

Velkommen, ordstyrer (måske 2 vil dele tjansen?), referent og Navnerunde

Velkommen til nye medlemmer

Orientering
1) lysfest lørdag d. 7. dec kl 16-19.00 på hele øen, film og hygge på Tutten -
(planlægningsgruppen)

- Indendørs kaffehygge, filmvisning på bagarelaet: fedt hvis nogen vil melde sig til at stå for 
det, Zach holder åbentværksted for besøgende.
Call out efter mere bemanding: Kom og hjælp fra kl 15.00

2) nyt fra ørådsmøde (Erlend)
- Ikke så meget nyt: Næste møde sidste mandag i Januar. Erlend er repræsentant fra 
cykeltutten (sammen med crisser), men deler gerne rollen med andre.
Q: Bliver der en aktion i løbet af lysfesten? A: Det er op til hver lejer – en seddel er blevet 
formuleret som fortæller lidt om problematikken omkring kommunens ’fra prioritering’ af 
frederiksø.

3) Camera Corner filmvisning og MTB cykeltur - tore + Zac 
- Søndag 19. Januar kl 12-ish – cykeltur – kl 14ish filmvisning (ægte cykelånd). En begivenhed
bliver sendt ud.

4) støtte fra paragraf 18 midler (social og sundhedsudvalget).
- Puljepenge som ct har fået (endnu engang) denne gang 15k, hvilket er flere penge end 
tidligere. Det er et skulderklap til ct og til de usynlige frivillige kræfter.

Beslutning
1) double strike cirkus ochestra (mikael med k) vil  gerne øve om fredagen på cyjkel tutten

- Q: hvem skal have en kode? A: En fra bandet (Jes). God opbakning omkring projektet – det 
kræver en orientering omkring procedurerne på ct. Erlend vil gerne tage ansvar for at 
overdrage den nødvendige information. Forslag: At sætte samme krav til Jes, som vi sætter til 
andre af ct’s medlemmer. Kan imødekommes ved at invitere dem med i tutten (møde, 
indkøring mv.)
- Vi godkender og inviterer dem med på et møde.

2) socialt frikort/småjob. Undersøge muligheden for at skabe et lille job til rengøring, 
skraldesortering mv. for at hjælpe folk i job. (Zach)

- Forslag: Vi kan skabe småjobs på ct, som kan bidrage til at få folk i arbejde. Hurtig beregning
på hvad det ville koste: 16.000 /år (1 pers. i 2 timer om ugen). Er der stemning for det at 
undersøge mere om det? Kunne det afgrænses til en kortere periode?
- Umiddelbart stemning for at gå videre med det. Zach kigger videre på det og vender tilbage.
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3) d.25 dec og 1 januar er onsdage. Er der nogen der kan/vil holde åbent eller holder vi lukket i så 
fald vil nogen lave en seddel til vinduerne på flere sprog og skrive ud på fb (esben).

- Vi holder lukket. Hvem melder det ud (på digitale medier (zach) og som seddel i vinduet 
(sif)).

Diskussion
1) Belysning udendørs

- Oplæg: Det er for mørkt i rygeskuret. Og på bagarealerne… Skal vi begynde at gøre noget 
ved det?
- Lad os tænker at begrænse lysforurening ind i løsningen. Dem der gerne vil ha’ det må godt 
selv komme og hjælpe med at få det til at ske.
- Det kunne være fedt med spots omme bag ved, så man kan orinetere sig i cyklerne.
- 2 løsninger: enten automatisk eller med kontakter indefra.
- Lad os få lys på de flader hvor vi arbejder – go på den.
- Zach laver en arbejdsgruppe der på baggrund af alle punkter til at installere lys de steder der 
mangler!

2) Visionssnak for udlejning 25 beretning 24, samspil Tut og udlejning, personale, markedsføring.
- Oplæg: Det er vigtigt at vi kommer i gang med at snakke om visionerne for udlejningen og ct,
og får udviklet på ct-konceptet. Organisatorisk og fysisk – mere skarpt, som det er til at forstå 
og bedre til at velkomme udefrakommende: hvor vil vi hen, hvad kan vi gøre bedre, hvordan 
har det været og hvad skal det være?
- Vi mangler en orientering fra årets udlejning: regnskab, (hvordan gik det, erfa, godt/skidt, er 
blevet præsenteret).
-  Hvis alt skal forløbe som sidste år: aller senest 1. April skal ’firmaet’ være up’n’running: finde
ud af hvem der vil stå for det (prik Tima på skulderen)
- Forslag: nedsætte en udlejningsgruppe der får styr på nogle af de ting der skal til for at det 
kommer op at køre.
- Refleksion: oplæg og afklaring om klargøring og nedpakning af udlejningen med frivillige 
kræfter.
- Vi rykker punktet/-erne til næste møde i det nye år. (invitation til at tænke over om de vil have
en del i udlejningen mv.)

Eventuelt /
Ad 1) Håndbogen og nye medlemmer.

- Håndbogen er undervejs, en arbejdsgruppe er i gang.
- Q: skal vi bare gå i gang med at være hjælperyttere? A: Ja! Thor er hjælperytter til Nikolaj

Ad 2) Arbejdsgrupper.
- Skriv ud på den generelle signalgruppe om oprettelse og når der er nyt og sker noget som 
man kan deltage i.

Punkter til næste gang:
1) Klarhed omkring hvordan man forholder sig, når flere kommer ind. Grænsesætning, procedurer, 
hvordan gør vi og hvordan håndterer vi det?
2) En generel snak om ct /
- Observation: Hvad vil vi gerne? Være flere medlemmer? Det er ikke alment kendt rund i byen og 
på studier rundt i byen…
3) En snak om udlejningen /

– måske en start med orientering om året der gik (inkl. regnskab/økonomi)
- Q: Hvordan reklamerer vi for udlejningen? Hvordan kommer vi længere ud? Branding mv.


